
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Asferg Skole og SFO 

Mødested: Asferg Skole og SFO 

Mødedato: 10-09-2024 

1. Velkommen til Ida og Josefine – Årets elevrepræsentanter i bestyrelsen.  

- Præsentation 

- Introduktion til bestyrelsesarbejdet 

- Praktiske informationer og aftaler  

2. Meddelelser: Skoleleder, personale, elevrådsrepræsentanter og formand 

3. Det kommunale budget – udarbejdelse af høringssvar 

4. Principper – opfølgning. Anne har undersøgt, hvilke områder, vi skal have 

principper for, hvad vi har, og hvad vi mangler 

5. Hvis der er tid til overs: Udkast til årshjul  

6. Eventuelt 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested: Asferg Skole og SFO 

Mødedato: 10-09-2024   Næste mødedato: 08-10-2024 

Deltagere: Marianne Hededal Theil,  

Hans Christian Ellekilde-Matthiesen 

Jesper Hedegård Pedersen 

Laura Hollerup Venborg 

Jakob Marseen Vejlby 

Louise Møller Gubbertsen 

Jane Mikkelsen 

Ida Marie Jeppesen 

Josefine Tvede Clifton 

Anne Rafn 

Afbud: - 

 

1. Velkommen til Ida og Josefine – Årets elevrepræsentanter i bestyrelsen.  

- Præsentation 

- Introduktion til bestyrelsesarbejdet 

- Praktiske informationer og aftaler  
 

Ida og Josefine bydes velkommen og bestyrelsen præsenterede sig. 

 



Der afholdes 10 skolebestyrelsesmøder i løbet af skoleåret – tirsdage kl. 

18.30. 

Dagsordenen sendes til Gitte, Ida og Josefine på Aula, så de kan nå at drøfte 

den inden møderne. 

 

De punkter, der er mest relevant for elevrådsrepræsentanterne planlægges 

som de første punkter på dagsordenen, så de har mulighed for at gå før 

mødets endelige afslutning. 

 

Bestyrelsen arbejder med mange forskellige ting i forbindelse med skolen og 

SFO-en. Der har bl.a. været arbejdet med antimobbestrategi, nyt musiklokale 

og nyt madkundskabslokale. 

 

Elevrådsrepræsentanterne deltager på vegne af alle skolens elever og deres 

stemme er vigtig for bestyrelsen. Vi ønsker en god skole, og i arbejdet 

hermed er deres oplevelser og tanker vigtige. 

 

2. Meddelelser: Skoleleder, personale, elevrådsrepræsentanter og formand 

 

Skoleleder 

- Velkommen til Jakob – nyt skolebestyrelsesmedlem 

- Jeg har afholdt ”Hilse på”-møder med alle fra personalet. Det har været 
med til at give hende en bedre indsigt i personalets kompetencer og til at 
lære dem bedre at kende   

- Vi har taget afsked med Frederik, der har været pædagogmedhjælper på 
skolen i SFO-en gennem flere år. Han starter på pædagoguddannelsen 

- Fredag d. 30/8 blev formænd og næstformænd for MED-udvalgene i 
kommunen orienteret om det kommunale basisbudget 2025-2028 og 
spareforslag relateret hertil. Den efterfølgende mandag blev 
spareforslagene præsenteret for personalet. MED-udvalget har herefter 
lavet et høringssvar primært omhandlende spareforslaget 
”Skolefællesskaber” 

- Jeg har mødtes med PIF om vores samarbejde og vi har sammen kigget 
samarbejdsaftalen igennem. Den endelige version af samarbejdsaftalen 
skulle være på trapperne 

- Tirsdag d. 3/9 afholdte vi forældremøde for skolens klasser. Der var et 
fint fremmøde 
 

Personale 

- MED-udvalget har lavet høringssvar i forhold til det kommunale 

basisbudget. Det er mest spareforslaget om ”Skolefællesskaber”, der er 

lagt vægt på i høringssvaret 

- Personalet taler om de mulige besparelser, men det fylder ikke 

uhensigtsmæssigt 

- Planlægningen af emneugen i uge 41 og motionsdagen er i gang 

 



Elevrådsrepræsentanter 

- Der har været afholdt elevrådsmøde - skoleårets første, hvor alle 

elevrådsrepræsentanterne fra klasserne mødtes 

 

Formand 

- Siden sidste bestyrelsesmøde er der udarbejdet og indsendt høringssvar i 

forbindelse med kommunens basisbudget fra skolebestyrelsen 

- Et høringssvar fra skolens forældre er i støbeskeen  

  

3. Det kommunale budget – udarbejdelse af høringssvar 

 

Anne præsenterede de udmeldte spareforslag. 

Bestyrelsen har inden mødet lavet et høringssvar omhandlende 

”Skolefællesskaber”. Det samme gælder MED-udvalget. Begge med fokus på 

børn, deres trivsel og lokalsamfund. 

 

4. Principper – opfølgning. Anne har undersøgt, hvilke områder, vi skal have 

principper for, hvad vi har, og hvad vi mangler  

 

Punktet udskydes til næste møde 

 

5. Hvis der er tid til overs: Udkast til årshjul 

 

Punktet udskydes til næste møde 

 

6. Eventuelt 

 

Hans Christian har indtil nu været aktiv i Asferg gruppen som repræsentant 

for skolen. Fremadrettet vil Laura være skolens repræsentant i 

projektgruppen. 


